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Uw brief van 28 november 2023

Geachte heer Kampinga/mevrouw Draak,

Op 28 november 2023 heeft u raadsvragen ingediend over het niet verhogen van het Wmo - 
abonnementstarief van C 19,- naar C 20,60 per maand. Deze vragen zijn gesteld naar aanleiding van 
‘Wijziging van de Verordening Sociaal Domein 2023’. Met deze brief geven wij u antwoord op uw vragen.

Vraag 1.
Hebben we het goed begrepen dat de portefeuillehouder 16 november 2023 in de commissie Samenleving 
meedeelde dat het advies van VNG/CAK niet opgevolgd wordt om het abonnementstarief van C 19,- naar 
C 20,60 te verhogen in Lansingerland?
Antwoord
Ja, dat klopt inderdaad.

Vraag 2.
Waar staat in het stuk dat het abonnementstarief Wmo-voorzieningen niet wijzigt, of staat het er niet in 
omdat uitsluitend wijzigingen vermeld worden?
Antwoord
Het staat niet in het stuk omdat er uitsluitend wijzigingen worden vermeld. Omdat het een keuze van de 
raad is om niet mee te gaan met de verhoging van het abonnementstarief, is er voor gekozen om dit wel 
mondeling toe te lichten in de commissievergadering op 16 november jl. om hier expliciet akkoord voor te 
vragen.
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Vraag 3.
A. Een verhoging levert naar verluidt C 20.000,- op (zowel in 2024 als in 2025). De kosten: 4.500 
beschikkingen ‘handmatig’ tikken. Dit, terwijl de begroting spreekt van 2.700 unieke cliënten 
maatwerkvoorziening, hoe wordt dit verschil verklaard?
B. Met het streven naar data gedreven werken nemen wij aan dat ‘handmatig tikken’ gekscherend 
bedoeld is, is dat juist?

Antwoord
A) Wanneer een inwoner recht heeft op een Wmo maatwerkvoorziening, ontvangt hij/zij per maatwerk
voorziening een indicatie. Bijvoorbeeld een inwoner die recht heeft op hulp bij huishouden, dagbesteding 
en een hulpmiddel ontvangt drie indicaties. De looptijd van deze indicaties kan verschillen per 
voorziening. Dit verklaart het verschil in aantal unieke cliënten en aantal indicaties.
B) De indicaties moeten handmatig worden aangepast. Dit kan niet met één druk op de knop.

Vraag 4.
Aanvullend argument van de portefeuillehouder is om nu het Wmo-tarief niet te wijzigen omdat vanaf 
2026 het nieuwe inkomensafhankelijke tarief geldt. Hoezo?
Antwoord
Wij kiezen voor een duidelijke lijn richting onze inwoners en willen een betrouwbare overheid zijn. We 
hebben binnen de Wmo veelal te maken met een kwetsbare doelgroep. Wijzigingen in tarief zorgt voor 
veel onrust en onduidelijkheid binnen deze groep. De financiële winst is minimaal voor onze gemeente, 
ten opzichte van de lasten die de wijziging met zich mee brengt. We kiezen daarom om één keer te 
wijzigen op het moment dat het nieuwe inkomensafhankelijke tarief ingaat.

Vraag 5.
De dekking van de kosten voor de Wmo-maatwerkvoorzieningen daalt hard (zie toelichting).
Voor 2024 en 2025 (en daarna) stijgen de kosten bij de uitvoering fors. Mede door de forse kostenstijging 
lijkt verhoging van het abonnementstarief in beginsel voor de hand te liggen.
Kan het college toelichten waarom een hogere opbrengst van C 40.000 over 2024 en 2025 niet opweegt 
tegen de kosten van het versturen van beschikkingen?
Antwoord
De wijzing van het abonnementstarief behelst meer dan het aanpassen van de beschikkingen en deze 
versturen, namelijk:
» Uitvoering aanpassen beschikkingen inclusief verzending.
» Het ontwikkelen van een informatieve flyer, laten drukken en bij de brieven verzenden.
» Frankering enveloppen.
» Extra inzet van het Klant Contact Centrum bij vragen/onrust inwoners.
» Afhandelen bezwaren die komen naar aanleiding van de nieuwe beschikkingen. Op elke nieuwe 

beschikking kan een bezwaar worden ingediend en die moet worden afgehandeld. Ook al gaat deze 
niet over de ophoging van de eigen bijdrage.

De informatie over de wijziging, en de praktische consequenties zijn laat in het jaar gecommuniceerd 
vanuit VNG/het CAK (Stichting Centraal Administratie Kantoor AWBZ). De kosten/inzet die hier wordt 
gevraagd van onze ambtelijke organisatie op korte termijn bij de invoering van deze wijziging, en de 
onrust die wordt gecreëerd bij de betreffende kwetsbare doelgroep heeft ons doen besluiten om dat de 
financiële hogere opbrengst hier niet tegen opweegt.
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Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen.

Met een vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders van Lansingerland

Mickel Beckers 
Gemeentesecretaris

drs. Pieter van de Stadt 
Burgemeester
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